

**SEKTIONSMÖTE | A-SEKTIONEN**

KALLANDE: A- & AT-STYRET

PLATS: SB-H3

TID: 12.11-13.01

NÄRVARANDE (TOTALT ANTAL)

A1(30 ST)

ALMA UNENGE
ELIN HOLM
ELOISE DAHLING
ADAM BÄCK THORÉN
SEATNI CHIU
EDVIN EDSTRÖM
SARA BERGQUIST
HELENE WALLBERG
LUCY CHEN
EMMA OLSSON
EMANUEL REILH
ÅKERLUND
JULIA ÖSTLUND
ALEXSANDER SVENSSON
FILIP LARSSON
MATILDA OLSSON
SAGA NILSSON
TIM VISTRAND
DAVID HOLST
JOHANNA MATTSSON
LINNEA GUSTAVSSON
EMMA FRYKBERG
AMANDA NYBERG
HUGO HENRIKSSON
LI WALLIN
AGNES JANFALK
TOVE BLANCK
TUVÅ HEROU
FREDRIK MANDORF
OSCAR JOHANSSON

AT1(24 ST)

MARIA BRUZELL ROLL
LINNEA RAMNE
CECILIA HALLGREN
CECILIA LEWENSTEDT
MARIA KARLSSON
JOHAN PERSSON
MATTIAS JONSSON
MATTIAS UDÉN
RASMUS KARLSSON
BERNTSSON
JONATHAN NILLIUS
MAJA LINDROTH
ALIDA SCHULTZ
OLOF NYMAN
AXEL LARSSON
MARIA OXELMAN
HEDVIG KJELLANDER
FELICIA ANDERSSON
REBECCA ENGVALL
ANNA LARSSON
TOVE WIK
GABRIEL NYSTRÖM
ANDREA EKLUND
TOBIAS HELMERSSON

A2(15 ST)

JOHANNA LARSSON
EMMA LAMBERG
CLARA FRICK
AGNES STÅHL
JOHAN WALL
SARA MOBERG
MARCUS ANDERSSON
MARTIN LINDHOLM
MATS ANDERSSON
ERIK LIDÉN
ALEKSEJ BEILIN
REBECCA JOHANSSON
SAMUEL NORBERG
REGINA CARLÉN
LINNEA WEJÅS

AT2(15 ST)

DIEDERIK DE VRIES
EINAR PERSSON
LINA ZACHRISSON
MARIA TJÄDER
ELLEN WIKDAHL
HEDDA EGERLID
ELIN OLSSON
OLA SJÖBERG
VERA SEHLSTEDT
ALEXANDER RADNE
DAVID BENGTTSSON
ELLA DAVIDSSON
CORNELIA AHLSTEDT
SARA SYNNERGREN
REBECCA GEBER





A3(5 ST)

LINA SUNDBERG
NINA FALK DANAUSKIS
ADRIAN PIHL SPAHIU
MAGDALENA ELFSTRÖM
BERG
FELICIA JÖRNSTEDT

AT3(3 ST)

SELMA BJÖRKLUND
EMILY ENGLAND
JESSICA ARANIUS

MPARC(2 ST)

NATHALIE KULLBERG
MADELEINE
KÄLLMARKER

MPDSD(0 ST)

ADJUNGERADER GÄSTER(0 ST)





1. PRELIMINÄRER

1.1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet förklarades öppnat kl.12.11 av sektionsordförande.

1.2. VAL AV MÖTESORDFÖRANDE

Till mötesordförande valdes Johanna Larsson enhälligt.

1.3. VAL AV MÖTESSEKRETERARE

Till mötessekreterare valdes Nathalie Kullberg enhälligt.

1.4. VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Till justerare valdes Selma Björklund och Diederik de Vries enhälligt.

1.5. NÄRVAROLISTA

Närvarolista skickades ut för påskrift.

1.6. MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE

Mötet befanns enhälligt vara behörigt utlyst.

1.7. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN

Punkt 5 på den föreslagna dagordningen "Information från programansvariga" tidigareläggs och placeras som punkt 2 på dagordningen. Dagordningen fastställdes.

1.8. FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Föregående protokoll finns upplagda på hemsidan.

2. INFORMATION FRÅN PROGRAMANSVARIGA

Information från Kia Bengtsson

Studiesituation och studiesociala situation ligger henne varmt om hjärtat. Högsta prioritering just nu är att jobba för att få en mer harmonisk skolgång. Första punkten var schema, struktur och schema process så att vi tidigare ska kunna få schema. Uppmana alla att skaffa en prenumeration på time-edit till sina mobiler, kommer vara schemagrupper som planerar för ht 2017 vilket gör att TimeEdit kommer vara den viktigaste schema källan. Dessutom jobbat fram ett rektorsbeslut som definierar självstudiedagar och vad de har rätt att användas till. Enkla och tydliga rutiner, ett sätt att sänka obehag, ovisshet etc.

Nästa steg är att utveckla examinationsformerna. Schemalagd tid för egen reflektion. Hitta en process som ser likadan ut kurs från kurs så att vi kan följa vår egen process.

Skapa röda trådar som ger en tydlighet i utbildningens alla kurser. Exempel på sådan är hållbar utveckling, arkitekturhistoria och ekonomi och ledarskap

Utkast på Genuspolicy som ska gå ut till alla lärare, handledare, föreläsare och kritiker. Viktigt att notera att den är skriven ur ett positivt perspektiv och inte vad man inte ska eller bör säga/göra.

Aftonskolan ska börja i höst. Aftonskolan innebär att en dag i månaden kommer det att gå genom ett av Adobe programmen. Ex. Photoshop nybörjare ena månaden och InDesign medel nästa månad etc.





Som en extra service till eleverna och man kan hoppa på den kursen man vill och anser passar. Sätt att avlasta frustration. Maria Kalmnäs kommer hålla i detta, hon är en grafisk designer.

Avslutningsvis ville Kia ge alla som engagerat /engagerar sig en stor eloge och uppmuntra alla nya. Engagemang luktar alltid gott. Hon har tidigare under sin studietid varit aktiv i både mottagningskommitte, sexmästeri och spex. Engagemang som förbättrar förmåga att organisera och genomföra stora projekt och ger er erfarenheter som kanske inte kommer automatiskt i utbildningen.

3. INFORMATION FRÅN STYRET

Nathalie Kullberg blev utsedd till årets teknolog.

4. INFORMATION FRÅN FUM

Johanna, Regina och Linda Wäppling invalda i Fullmäktige. Den nya budgeten och verksamhetsplan klubbades igenom på förra och terminens sista möte. Kårens valberedning är inte fullsatt, vid intresse kolla kårens hemsida.

5. INFORMATION FRÅN KÅREN

Ingen representant närvarande

6. SÅNGBOK

Uppdaterad sångbok skickades ut i samband med dagordningen. Förord och Illustrationer saknas med Sektionsmötet kunde ge sitt slutliga godkännande med hopp om att den ska kunna finnas tillgänglig redan till mottagningen. Sångboksgruppen ber om hjälp med en sista korrekturläsning och de som är intresserade får gärna kontakta Adam Bäck Thoren. .

7. INVAL

7.1 Styret

Ordförande: Madeleine Källmarker

Vice ordförande: Cornelia Franzén

Kassör: Tim Vistrand

SAMO: Olof Nyman

Kommunikatör: Adam Bäck Thorén

Samtliga valdes in enhälligt

7.2 Lekmannarevisor fyllnadsval

Selma Björklund valdes in enhälligt

7.3 Fanbärare

Maria Bruzell Roll och Diederik de Vries

Båda valdes in enhälligt

7.4 Valberedningen

Ledamot 1: Agnes Ståhl

Ledamot 2: Johanna Larsson

Ledamot 3: Eloise Dahling

Samtliga valdes in enhälligt





7.5 Utskott

Genusgruppen

Ordförande: Tove Blanck

Vice ordförande: Li Wallin

Kassör Agnes Janfalk

Samtliga valdes in enhälligt

ATU

ATU hade nominerat en SAMO, men då det endast behövs en A-SAMO och en AT-SAMO ströks denna post eftersom en AT-SAMO redan valts in i Styret. SAMO-posten tillhör inget specifikt utskott eller förening. Vissa föreningar har sin i styret, vissa i utbildningsutskott eller genusutskott. Av tradition sitter det oftast en i styret och det programmet som inte har denna post har sin i utbildningsutskottet. Det är dock en fråga det verkar finnas stora oklarheter om och diskussion om förändrat upplägg kan komma att ske framöver.

Ordförande: Maria Tjäder

Vice ordförande: Maria Oxelman

Kassör: Cecilia Hallgren

Ledamöter: Hedvig Kjellander, Mattias Jonsson, Ellen Wikdahl, Cecilia Lewenstedt

Samtliga valdes in enhälligt

AUU

Ordförande: Aleksej Beilin

Kassör: Hugo Henriksson

SAMO: Rebecca Johansson

Samtliga valdes in enhälligt

Arkipelago

Ordförande: Linnea Wejås

Vice Ordförande: Cornelia Ahlstedt

Kassör: Olof Nyman

Samtliga valdes in enhälligt

7.6 Flora

Ordförande: Mats Andersson

Kassör: Martin Lindholm

Båda valdes in enhälligt

8. ÖVRIGA FRÅGOR

Det har inkommit en Yoga äskning. Arkipelago hade en yoga frukost som var väldigt inspirerande och uppskattad. Den ursprungliga äskningen innebar att skapa en ny intresseförening för just detta, något som sektionsmötet ansåg onödigt tidskrävande. A-laget har i dagsläget inte arbetskraften att driva detta men det finns individer som är villiga att driva en testrunda under hösten för att se om det är något A-laget kan inkludera till våren. Idrottshallen går att boka gratis och de har hittat en relativt billig instruktör. Sektionsmötet var överens om att det var en bra idé och att äskningen skulle uppdateras för att genomföras utanför någon förening under hösten. Snabb handuppräkring visade att det fanns ett intresse bland studenterna för detta.





9. KARL-GUNNAR INFORMERAR

Programansvarig för Arkitektur och Teknik deltog på mötets sista del. Han hade precis varit och pratat med Ulla Antonsson som varit ansvarig för "nya" SB-huset. Hon är väldigt nöjd med hur bygget ser ut och både hon och Karl-Gunnar tror det kommer bli väldigt bra till hösten. Det nya namnet på caféet diskuteras, SMAK. Finns en del besvikelse över namnet bland några elever, men det var en namntävling där detta namn slutligen stod som vinnare. Bygget ser ut att hålla tidsplanen. Karl-Gunnar vill ha möte med ATU för att diskutera hur avslutar vi i det gamla, och flyttar in i det nya. Vad ska tas med. Ett av målen med den nya byggnaden är att öppna upp mellan programmen, låsta dörrar som tidigare separerade A och AT ska försvinna och fler gemensamma ytor även med grannsektionerna V och AE.

10. NÄSTA SEKTIONSMÖTE

Mitten av september

11. UTLOTTNING

Två Sektionspåsar lottades ut till Adrian Phil Spahiu och Jonathan Nillius

12. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet förklarades avslutat kl 13.01





MÖTESSEKRETERARE

Namn

Nathalie Kullberg

Underskrift

Göteborg den 20 Maj 2017

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn

Diederik de Vries, AT2

Underskrift

Göteborg den 30 maj 2017

Namn

Selma Björklund, AT3

Underskrift

Göteborg den 20 maj 2017

